



## ظفار للأغذية و الاستثمار (ش م ع) DHO FAR FOODS & INVESTMENT (SAOG)

التاريخ : 2026/3/30م

### الإفصاح عن قرارات اجتماع مجلس الإدارة بتاريخ 2026/3/29 ظفار للأغذية و الاستثمار ش.م.ع

نود الإفادة بأن مجلس إدارة شركة ظفار للأغذية و الاستثمار ش.م.ع قد اجتمع يوم الأحد الموافق 29 مارس 2026م عقب اجتماع الجمعية العامة العادية حيث اصدر المجلس قرار تثبيت العضويين الجديدين الذين تم انتخابهم باجتماع الجمعية العامة العادية على النحو الآتي:-

1. تثبيت الفاضل/سعيد بن أحمد صفرار رئيسا لمجلس الإدارة و رئيسا للجنة التنفيذية والترشيحات والمكافآت.

#### الفاضل / سعيد بن أحمد صفرار

الفاضل/سعيد صفرار هو الرئيس التنفيذي لشركة ظفار الدولية للتنمية والاستثمار ش.م.ع. لديه أكثر من 30 عاماً من الخبرة المهنية في قطاعات البنوك والاتصالات والاستثمار والخدمات. على مدار مسيرته المهنية، تولى مناصب قيادية تنفيذية عليا وقاد مبادرات استراتيجية في مجالات التحول المؤسسي، والتحول الرقمي، والتميز التشغيلي، ونمو الأعمال. كما شارك بفعالية في عدة عمليات مؤسسية، بما في ذلك عمليات الدمج والاستحواذ، وهيكلية الاستثمارات، والشراكات الاستراتيجية. وقبل توليه منصبه الحالي، شغل منصب الرئيس التنفيذي لتجربة العملاء في الشركة العمانية القطرية للاتصالات ش.م.ع. (أوريدو عمان) حتى عام 2014، ثم تم تعيينه رئيساً تنفيذياً لشركة عُمان للاستثمارات والتمويل ش.م.ع. حيث شغل هذا المنصب حتى عام 2025. حصل على درجة الماجستير من جامعة هال في المملكة المتحدة، وأكمل برنامج القيادة التنفيذية العليا في كل من جامعة هارفارد للأعمال (الولايات المتحدة الأمريكية) وجامعة لندن للأعمال (المملكة المتحدة). ويشغل حالياً عضوية مجالس إدارة كل من: بنك صحار الدولي ش.م.ع.، شركة تاجير للتمويل ش.م.ع.، شركة ظفار للأغذية والاستثمار ش.م.ع.، جامعة ظفار ش.م.ع.، صندوق مزون الأول ش.م.ع.، وشركة واصل للصرافة ش.م.ع.، كما يشغل عضوية لجنة الاستثمار في غرفة تجارة وصناعة عمان.

2. تثبيت الشيخ/أحمد بن سعيد المعشني عضواً بمجلس الإدارة و عضواً بلجنة التدقيق.

#### الشيخ / أحمد بن سعيد المعشني

الشيخ / أحمد المعشني حاصل على درجة البكالوريوس في إدارة الأعمال من جامعة ستافوردشاير. ويعمل ضمن مجموعة مسقط أوفرسيز التي تعمل في العديد من القطاعات، بما في ذلك الاستثمار والصناعة والتعليم والتعدين والعقار والإعلام والزراعة، وأنه يشغل حالياً منصب نائب رئيس مجلس إدارة شركة مطاحن صلالة. وقد كان عضواً في مجلس إدارة شركة عمان للإستثمارات والتمويل ش.م.ع. (سابقاً)، كما كان سابقاً عضواً في مجلس إدارة المركز المالي وبنك صحار الدولي، وشركة واصل للصرافة، بالإضافة إلى عمله في القطاع الحكومي، ولديه خبرة طويلة في القطاع الخاص

عبدالله بن زاهر العلوي  
أمين سر الشركة



الصفوة لمنتجات الألبان والاصغار  
Asafwah Dairy & Beverages

SCAN HERE



أغلاف ظفار  
Dhofar Cattle Feed

Cattle Feed Manufactures  
Dairy Products & Beverage  
C.R: 2017520, P.O. Box: 1220  
Salalah - 211, Sultanate of Oman  
Tel: 23225381 / 23225793 - Fax: 23225258  
VATIN: OM1100007713

قطاع صناعة الأعلاف الحيوانية  
قطاع منتجات الألبان وتصنيع العصائر  
س.ت: ٢٠١٧٥٢٠ ص.ب: ١٢٢٠  
صلالة: ٢١١ - سلطنة عمان  
هاتف: ٢٣٢٢٥٣٨١، ٢٣٢٢٥٧٩٣ - فاكس: ٢٣٢٢٥٢٥٨  
ضريبة القيمة المضافة: ٧٧١٣ - ١١٠٠٠٠ OM



**ظفار للأغذية و الاستثمار (ش م ع ع)**  
**DHOFAR FOODS & INVESTMENT (SAOG)**

Date: 30/3/2026

**Disclosure of Decisions Taken at Board Meeting held on 29<sup>th</sup> March 2026**  
**Dhofar Foods & Investment SAOG**

This is to inform that Dhofar Foods and Investment SAGO Board of Directors met on Sunday 29<sup>th</sup> March 2026 after the AGM. The Board issued a resolution to confirm the appointment of the two newly elected members from the General Assembly meeting as follows:-

- 1. Confirm the appointment of Mr. Said bin Ahmed Safrar as Chairman of the Board of Directors and Chairman of the Executive, Nomination, and Remuneration Committee.**

**Mr. Said Ahmed Safrar**

Mr. Safrar is the Chief Executive Officer of Dhofar International Development & Investment Company SAOG. He brings over 30 years of professional experience across the banking, telecommunications, investment, and services sectors. Throughout his career, he has held senior executive leadership roles and has led strategic initiatives in organizational transformation, digital transformation, operational excellence, and business growth. He has also been actively involved in several corporate transactions, including mergers and acquisitions, investment structuring, and strategic partnerships. Prior to his current role, he served as Chief Customer Experience Officer at Omani Qatari Telecommunications Company SAOG (Ooredoo Oman) until 2014, followed by his appointment as Chief Executive Officer of Oman Investment & Finance Company SAOG, where he served until 2025. Mr. Safrar holds a Master's degree from the University of Hull, United Kingdom, and has completed the Senior Executive Leadership Program at Harvard Business School (USA) and London Business School (UK). He currently serves on the Boards of Sohar International Bank SAOG, Taageer Finance Company SAOG, Dhofar Foods & Investment Company SAOG, Dhofar University, Mazoon First Fund SAOC, and Wasel Exchange SAOC, and is a Member of the Investment Committee at the Oman Chamber of Commerce and Industry.

- 2. Confirm the appointment of Sheikh/ Ahmed bin Said Al Mashani as a Member of the Board of Directors and a Member of the Audit Committee.**

**Sheikh/ Ahmed Said Al Mashani**

Sheikh/ Ahmed Al Mashani holds a Bachelor's degree in Business Administration from Staffordshire University. He works within the Muscat Overseas Group, which operates across various sectors including investment, industry, education, mining, real estate, media, and agriculture. He currently serves as Vice Chairman of the Board of Directors of Salalah Mills Company. Previously, he was a Board Member of Oman Investment & Finance Co. SAOG and Board Member of the Financial Center, International Sources Bank, and Wasel Exchange Company. In addition to his work in the government sector, he has extensive experience in both the private and public sectors.



  
**Abdullah Zahir Al Alawi**  
**Company Secretary**

**Cattle Feed Manufactures**  
**Dairy Products & Beverage**  
C.R: 2017520, P.O. Box: 1220  
Salalah - 211, Sultanate of Oman  
Tel: 23225381 / 23225793 - Fax: 23225258  
VATIN: OM1100007713



SCAN HERE



قطاع صناعة الأعلاف الحيوانية  
قطاع منتجات الألبان وتصنيع العصائر  
س.ت: ٢٠١٧٥٢٠ ص.ب: ١٢٢٠  
صلالة: ٢١١ - سلطنة عمان  
هاتف: ٢٣٢٢٥٣٨١، ٢٣٢٢٥٧٩٣ - فاكس: ٢٣٢٢٥٢٥٨  
فريية القيمة المضافة: ٧٧١٣ - OM 1100007713